
Ateliere  tematice  privind
zona costieră, la Mangalia
24 august 2018 12:39

 Primăria Municipiului Mangalia a încheiat un acord de
colaborare cu Universitatea de Arhitectură și Urbanism „Ion

Mincu” din București, în vederea asigurării suportului necesar
desfăşurării  unui  atelier  tematic,  care  va  avea  loc  la
Mangalia, în perioada 16-24 septembrie, parte a proiectului
CO-LAND. În această perioadă, mai multi studenti din România,
Germania, Estonia, Belgia și Italia, vor efectua studii de caz
pe tot litoralul sudic al Mării Negre, tema propusă fiind
aceea de a activa infrastructura verde și albastră pentru
dezvoltarea  durabilă  a  interfeței  urban-terestre,  conform
cerințelor  proiectului.  În  acest  sens,  primarul  Mangaliei,
Cristian  Radu,  a  primit  vizita  reprezentanţilor  factorilor
implicaţi în dezvoltarea acestui proiect, respectiv: conf. dr.
arh. Gabriel Pascariu din cadrul UAUIM, as. univ. Irina Florea
Saghin  din  cadrul  Universității  ”Ovidius”,  Ellen  Fitzer,
reprezentant  al  Universității  HfWU  Nürtingen-Geislingen  din
Germania.  În  cadrul  întrevederii,  s-a  discutat  despre
activitățile studenților care vor aplica strategii de lucru,
pe  mai  multe  planuri  de  dezvoltare  a  orașului  și
împrejurimilor,  privind  mobilitatea  urbană,  spațiile  verzi,
transportul public, patrimoniul natural și conceptul de turism
durabil, peisajul productiv și protecția mediului, etc. Acest
parteneriat  ar  putea  sta  la  baza  demarării  unor  proiecte
gândite din altă perspectivă de tinerii studenți pentru a
dezvolta  zona  urbană  și  costieră,  prin  planificări  ale
peisajului  din  zona  costieră  și  împrejurimi.  Prezent  la
discuții, consilierul local Nicoleta Griguță a declarat că
”prin  acest  proiect  se  urmărește,  totodată  crearea  de
oportunități  de  colaborare  inter-instituțională  pe  termen
mediu și lung, conceperea de strategii europene de dezvoltare
urbană, biodiversitate și circuit turistic care să fie liantul
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dintre infrastructura verde și albastră”. Proiectul CO-LAND –
INCLUSIVE  COSTAL  LANDSCAPES:  ACTIVATING  GREEN  AND  BLUE
INFRASTRUCTURE  FOR  SUSTAINABLE
DEVELOPMENT  OF  THE  URBAN-LAND
INTERFACE  este  un  Program
educațional  intensiv  pentru
studenți,  finanțat  prin
Programul  ERASMUS+  Key  Action
(KA)  2  –  Cooperation  for
innovation and the exchange of
good  practices,  componenta  „Parteneriate  strategice  în
domeniul  educației,  instruirii  și  sprijinirii  tinerilor”.
Lider  de  consorțiu  este  Universitatea  de  Arhitectură  și
Urbanism Ion Mincu / Facultatea de Urbanism, parteneri fiind:
Universitatea Ovidius Constanța, HfWU Nürtingen-Geislingen din
Germania, HSWT (Germania), Weihenstephan-Triesdorf (Germania),
EMU Tartu (Estonia), ULB Brussels (Belgia), Universita degli
Studi  di  Napoli  Federico  II  (Italia),  Institutul  LE:NOTRE
(Viena) și ISOCARP (cu sediul la Haga). Parteneri asociați
sunt  autoritățile  locale  din  România,  Belgia,  Estonia  și
Italia.

Studiu  APC:   9  din  10
consumatori cred că până la
închiderea  tuturor  focarelor
de pestă porcină africană din
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România  vor  fi  ucişi  şi
incineraţi  mai  mult  de
500.000 de porci!
24 august 2018 12:39
9 din 10 consumatori consideră că pesta porcină africană este
un act de bioterorism!

7  din  10  consumatori  cred  că  epizootia  de  pestă  porcină
africană ar trebui gestionată de CSAT!

9  din  10  consumatori  cred  că  până  la  închiderea  tuturor
focarelor de pestă porcină africană din România vor fi ucişi
şi incineraţi mai mult de 500.000 de porci!

8 din 10 consumatori cred că, consumul de carne de porc va fi
asigurat  în  luna  decembrie  2018  în  proporţie  de  90%  din
import!

9 din 10 consumatori cred că preţul la carnea de porc va
creşte cu 30% în perioada următoare!

6 din 10 consumatori consideră că pesta ovinelor şi caprinelor
va afecta România până la finele anului 2018!

9 din 10 consumatori consideră că îngroparea porcilor ucişi va
afecta pânza de apă freatică!

9 din 10 consumatori consideră că crescătorii de porci din
mediul  rural  (exploatații  non  profesionale)  nu-și  cunosc
drepturile în situaţia apariţiei unui focar de pestă porcină
africană în localitatea de reşedinţă!

9 din 10 consumatori cred că soluţiile de dezinfecţie nu au
niciun efect în privinţa stopării extinderii pestei porcine
africane!
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9 din 10 consumatori cred că sacrificarea porcilor sănătoşi de
către  proprietarii  de  animale  din  zona  rurală  în  vederea
consumului propriu nu va duce la extinderea pestei porcine
africane!

9 din 10 consumatori consideră că arderea lanurilor de porumb
din  zonele  afectate  de  pestă  porcină  africană  va  duce  la
apariţia foametei în zonele respective!

9 din 10 consumatori cred că vânarea integrală a prădătorilor
din zonele afectate va duce la dispariţia unor specii!

Asociaţia Pro Consumatori a realizat în perioada 4 august – 14
august 2018 un sondaj de opinie pe Facebook pentru a afla
părerea  consumatorilor  români  despre  epizootia  de  pestă
porcină  africană  din  România.  În  urma  prelucrării
răspunsurilor la cele 13 întrebări care au făcut obiectul
sondajului, s-au obţinut următoarele rezultate:

În opinia dvs., pesta porcină africană a fost introdusă1.
în România:
a) de porcul mistreț;2.
b) prin bioterorism.3.

Din  cei  545  de  consumatori  care  au  răspuns  la  această
întrebare numai 11% sunt de părere că pesta porcină africană
(PPA) a fost introdusă în România de porcul mistret, în timp
ce 89% consideră că PPA a fost introdusă în România prin
bioterorism.

Câți  porci  vor  fi  incinerați/îngropați  în  perioada2.
manifestării epidemiei de pestă porcină africană?
a)   mai puțin de 500.000;3.
b)   mai mult de 500.000.4.

În ceea ce priveşte numărul de porci domestici care vor fi
ucişi preventiv până la închiderea tuturor focarelor de pestă
porcină africană de pe teritoriul României, opinia celor 166
de respondenţi a fost următoarea: 10% cred că vor fi ucişi mai



puţin de 500.000 de porci, în timp ce 90% dintre respondenţi
consideră că vor fi ucişi mai mult de 500.000 de porci.

Epidemia de pestă porcină africană ar trebui gestionată3.
de către:
a)   Primul-ministru;4.
b)   CSAT.5.

La această întrebare au răspuns 147 de consumatori, şi numai
26% dintre respondenţi consideră că epizootia de pestă porcină
africană ar trebui gestionată de către Primul-ministru, în
timp ce 74% dintre respondenţi sunt de părere că această criză
trebuie să fie în administrarea Consilului Suprem de Apărare a
Ţării.

În  prezent,  50%  din  consumul  de  carne  de  porc  este4.
acoperit din importuri! Consumul de carne de porc în
luna decembrie 2018 va fi asigurat din importuri în
proporție de:
a)   70%;5.
b)   90%.6.

În ceea ce priveşte modul în care va fi asigurat consumul de
carne de porc în luna decembrie 2018, opinia celor 221 de
consumatori s-a structurat astfel: 17% dintre respondenţi sunt
de părere că necesarul de carne de porc va fi asigurat din
importuri în proporţie de 70%, în timp ce 83% cred că 90% din
consumul de carne de porc va fi acoperit din importuri.

Din cauza pestei porcine africane, prețul la carnea de5.
porc va crește în perioada următoare cu:
a)   15%;6.
b)   30%.7.

În privinţa creşterii preţului la carnea de porc proaspată
urmare a pierderilor de efective de porci domestici din cauza
epizootiei  de  pestă  porcină  africană,  opinia  celor  203
consumatori  s-a  structurat  astfel:  9%  dintre  respondenţi
consideră că preţul la carnea de porc va creşte cu 15% în



perioada  următoare,  în  timp  ce  91%  dintre  respondenţi  se
aşteaptă la o creştere a preţului la carnea de porc cu 30%.

La 250 de km de România, în Bulgaria, a fost confirmat6.
un  focar  de  pestă  a  rumegătoarelor  mici  (ovine,
caprine)! Credeți că această boală va afecta România în:
a)   2018;7.
b)   2019.8.

La această întrebare au răspuns 183 de consumatori, iar opinia
acestora s-a structurat astfel: 56% cred că pesta ovinelor şi
caprinelor va afecta România până la finele acestui an, în
timp ce 44% cred că această epizootie va afecta România în
anul 2019.

În  localitățile  rurale  cu  focare  de  pestă  porcină7.
africană, toți porcii au fost uciși și îngropați în una
sau mai multe gropi comune, după ce au fost stropiți cu
o soluție chimică. Credeţi că această măsură:
a)   va contamina apa;8.
b)   nu afectează mediul.9.

În lipsa incineratoarelor pentru neutralizarea porcilor ucişi
preventiv, s-a adnotat soluţia îngropării cadavrelor. Fiind
întrebaţi  despre  impactul  acestei  măsuri  asupra  mediului
înconjurător,  răspunsurile  celor  260  de  respondenţi  s-au
structurat astfel: 93% dintre aceştia consideră că îngroparea
a sute, mii de cadavre va polua pânza de apă freatică din
vecinătatea  gropilor  comune,  în  timp  ce  numai  7%  dintre
respondenţi consideră că această măsură nu va afecta mediul.

În  localitățile  din  mediul  rural  unde  s-a  confirmat8.
existența  unui  focar  de  pestă  porcină,  proprietarul
unuia sau mai multor porci are următoarele drepturi: să
solicite medicului veterinar buletinul de analize care
atestă  existența  unui  focar  de  pestă  porcină  în
localitatea respectivă, să li se cântărească animalele
ce urmează a fi ucise, să primească toate informațiile



legate de prețul per kg în viu ce urmează a fi plătit de
către DSVSA pentru animalul confiscat, în maxim câte
zile  poate  să  primească  compensație  pentru  porcii
confiscați. Credeți că cei din mediul rural primesc de
la  reprezentanții  autorităților  toate  informațiile
menționate mai sus?
a)   Da9.
b)   Nu10.

În  cazul  oricărei  epizootii,  ANSVSA  are  obligaţia  să-i
informeze corect, complet şi precis pe crescătorii de animale
din mediul rural. Fiind întrebaţi despre modul în care ANSVSA
şi alte autorităţi locale implicate în gestionarea acestei
crize  le-au  oferit  cetăţenilor  informaţiile  de  mai  sus,
răspunsurile celor 278 de respondenţi s-au structurat astfel:
6%  cred  că  cetăţenii  din  mediul  rural   au  primit  aceste
informaţii, în timp ce 94% sunt de părere că autorităţile nu
le-au oferit cetăţenilor aceste informaţii.

În opina dvs, care vor fi costurile totale cu eradicarea9.
pestei porcine africane în România?
a)  <500 milioane euro;10.
b)   >500 milioane euro.11.

Costurile totale cu eradicarea pestei porcine africane, în
opinia celor 130 de respondenţi, s-au structurat astfel: 22%
cred că vor fi mai mici de 500 milioane euro, în timp ce 78%
sunt de părere că aceste costuri vor fi mai mari de 500
milioane euro.

Una din acțiunile prin care se încearcă a se împiedica10.
extinderea pestei porcine africane în alte localități
situate  în  vecinătatea  zonelor  afectate  este  și
dezinfecția  tuturor  mașinilor  care  intră  și  ies  din
localitățile afectate. În opinia dvs, această soluție de
dezinfecție are efect în privința stopării extinderii
epidemiei în alte localități?
a)   Da;11.



b)   Nu.12.

Una din măsurile aplicate pentru a împiedica extinderea pestei
porcine africane este dezinfecţia tuturor maşinilor care intră
şi ies din localităţile aflate în carantină. Fiind întrebaţi
despre eficienţa soluţiilor de dezinfecţie, răspunsurile celor
198 de consumatori s-au structurat astfel: 12% cred că aceste
soluţii au efect în privinţa stopării epizootiei, în timp ce
88% sunt de părere că aceste soluţii nu au niciun efect în
privinţa stopării răspândirii pestei porcine africane.

Ce s-ar întâmpla dacă porcii sănătoși din zonele cu11.
pestă porcină africană (PPA) ar fi sacrificați de către
proprietari în vederea consumului?
a)   s-ar extinde PPA;12.
b)   NU s-ar extinde PPA.13.

O  altă  măsură  aplicată  de  autorităţi  pentru  a  împedica
extinderea pestei porcine africane este şi uciderea animalelor
sănătoase din localităţile cu focare de PPA. ANSVSA ne asigură
că pesta porcină africană nu afectează oamenii, neexistând
nici cel mai mic risc de îmbolnăvire pentru oameni, acest
virus având, însă, impact la nivel social și economic. Fiind
întrebaţi  dacă  sacrificarea  porcilor  sănătoşi  de  către
proprietarii  acestora  în  vederea  consumului  propriu  ar
contribui la extinderea sau nu a epizooţiei de pestă porcină,
răspunsurile celor 148 de respondenţi s-au structurat astfel:
5% cred că această măsură ar contribui la extinderea PPA, în
timp ce 95% sunt de părere că nu s-ar extinde PPA dacă s-ar
sacrifica porcii sănătoşi din zonele aflate în carantină în
vederea consumului propriu.

Ministrul agriculturii, Petre Daea, a semnat un ordin12.
care  prevede  arderea  lanurilor  de  porumb  din  zonele
afectate de pestă porcină africană (PPA)! Această măsură
va duce la:
a)   apariția foametei;13.
b)   stoparea extinderii PPA.14.



O altă măsură ce se va aplica în vederea stopării extinderii
PPA  este  arderea  lanurilor  de  porumb  prin  care  au  trecut
porcii mistreţi diagnosticaţi cu virusul PPA. Fiind întrebaţi
ce părere au despre această măsură, răspunsurile celor 196 de
respondenţi s-au structurat astfel: 95% sunt de părere că
această măsură va aduce foametea în zonele respective, iar 5%
cred că măsura contribuie la stoparea extinderii PPA.

Guvernul României a luat decizia ca în zonele afectate13.
de  pestă  porcină  africană  (PPA)  să  fie  împușcați
mistreții, lupii și orice alt animal sălbatic care are
funcția de sanitar al pădurii! Această măsură va duce
la:
a)   dispariția unor specii;14.
b)   stoparea extinderii PPA.15.

În  privinţa  uciderii  prin  împuşcare  a  tuturor  animalelor
sălbatice care au rolul de sanitar al pădurii, răspunsurile
celor 189 de respondenţi s-au structurat astfel : 91% cred că
această măsură va duce la dispariţia unor specii, în timp ce
numai 8% sunt de părere că măsura ar stopa extinderea PPA.

„Guvernul  României  prin  Ministerul  Afacerilor  Interne  care
coordonează  Centrul  Naţional  de  Combatere  a  Bolilor  nu  a
acţionat  preventiv,  înainte  de  apariţia  primului  focar  de
pestă porcină africană, prin aplicarea măsurilor preventive
specifice  prevăzute  în  “Planul  de  contingenţă  al  României
pentru pesta porcină africană”. Dovada cea mai puternică în
acest sens o constituie adoptarea la 1 august 2018 a unui
„Plan suplimentar de măsuri pentru combaterea pestei porcine
africane”,  decizie  tardivă  a  Guvernului  României  având  în
vedere explozia focarelor de pesta porcină până la acea dată
în regiunea de sud-est a României. Acest plan ar fi trebuit
aprobat înainte de apariţia primului focar de pestă porcină
africană în România, respectiv 31 iulie 2017. Pesta porcină
africană va provoca României pierderi impresionante care se
pot ridica la miliarde de euro. Distrugerea unor exploataţii
comerciale  cu  efective  mari  de  porci  provoacă  pierderi



însemnate în aval şi în amonte de acestea prin falimentarea
societăţilor comerciale care au avut legături economice cu
acestea,  adică  producătorii  de  furaje,  unităţile  de
abatorizare, micile afaceri cu produse tradiţionale, micile
magazine în care se realiza comercializarea acestor preparate
tradiţionale etc.” conf. univ. dr. Costel Stanciu, președinte
APC.

 

Pentru  remedierea
unei avarii, RAJA SA a fost
nevoită  să  întrerupă
furnizarea  apei  potabile  pe
străzile Unirii şi Pescarilor
din Constanţa
24 august 2018 12:39

Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  24
august 2018, pe conducta principală de alimentare cu apă, cu
diametrul de 150 mm, de la intersecția străzilor Pescarilor cu
Lt. Economu, din municipiul Constanța, RAJA S.A a fost nevoită
să  întrerupă  furnizarea  apei  potabile,  în  intervalul  orar

https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-intrerupa-furnizarea-apei-potabile-pe-strazile-unirii-si-pescarilor-din-constanta/


09,00 – 13,00.

Sunt  afectati  de  lipsa  apei  consumatorii  din  perimetrul
delimitat de străzile:  Unirii -Pescarilor  – Lt. Economu –
Prelungirea Pescarilor.

Ne cerem scuze tuturor abonaților afectați de lipsa apei,
cărora le dăm asigurări că echipele RAJA fac tot posibilul
pentru remedierea avariei într-un timp cât mai scurt.

 

Polaris  M.  Holding  –
Mangalia, ANGAJEAZĂ!
24 august 2018 12:39
 

Societatea angajează șofer mașină de mare tonaj, autocamion.
Puteți  trimite  CV-ul  dumneavoastră  pe  adresa  de  e-mail
mangalia@polaris.ro  sau  să-l  depuneți  personal  la  sediul
Polaris Mangalia din Str. Mihai Viteazu, nr.10E.

Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  SA  SA  a  fost
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nevoită  să  întrerupă
furnizarea de apă potabilă pe
străzile  Panseluțelor,
Lăcrămioarelor  și  Zambilelor
din Medgidia
24 august 2018 12:39

 

Pentru remedierea unei avarii survenită la hidrantul de pe
str. Monumentului, din municipiul Medgidia, RAJA SA a fost
nevoită să întrerupă furnizarea de apă potabilă, astăzi, 23
august 2018, în intervalul orar 15:00-18:00. Sunt afectați de
lipsa  apei  consumatorii  de  pe  străzile  Monumentului,
Viorelelor,  Panseluțelor,  Lăcrămioarelor  și  Zambilelor.
Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru realizarea
lucrarii  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
frunizarii de apa.
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Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  SA  a  fost
nevoită  să  întrerupă
furnizarea  apei  potabile  în
zona  Șos.  Mangaliei  –
Caraiman din Constanța
24 august 2018 12:39
Pentru remedierea unei avarii la conducta ce alimentează cu
apa  blocul  SM1  de  pe  Soseaua  Mangaliei,  din  municipiul
Constanta, RAJA SA a fost nevoita sa intrerupa furnizarea apei
potabile astăzi, 23 august 2018, in intervalul orar 09:00 –
13:00. Sunt afectati de lipsa apei consumatorii din perimetrul
delimitat de strazile: Șos. Mangaliei – Caraiman – Bd. 1 Mai –
Sos. Mangaliei, precum si cei arondati Punctului Termic 154.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Două rute alternative pentru
sudul  litoralului  vor  fi
reabilitate,  anunță
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președintele  CJ  Constanța,
Marius Horia Țuțuianu
24 august 2018 12:39

Președintele  Consiliului  Județean  Constanța,  Marius  Horia
Țuțuianu, împreună cu Lucian Lungoci, administratorul special
al Regiei Autonome Județene de Drumuri și Poduri Constanța,
au  anunțat,  astăzi,  intenția  de  a  reabilita  două  rute
alternative pentru sudul litoralului.
“În  fiecare  an  se  formează  ambuteiaje  pe  DN39  între
localitățile Agigea, Eforie Nord, Eforie Sud și Tuzla. După
mai multe discuții și consultări cu domnul Lucian Lungoci, am
căutat și identificat două rute viabile pentru acest tronson
de drum. Desigur că avem de lucru pentru ca cele două rute
ocolitoare să fie circulabile, și aici mă refer la investiții
pe două tronsoane de drumuri județene. Mai exact, vorbim de
construirea  unui  tronson  de  13  km  pe  DJ  393,  între
localitățile Techirghiol și Moșneni, iar cel de al doilea
tronson de 11 km, între localitățile Amzacea și Pecineaga, va
trebui refăcut. Sunt convins că până în luna iulie 2019 una
din cele două variante va fi gata” a declarat președintele
Consiliului Județean Constanța, Marius Horia Țuțuianu.
Prima  variantă  de  ocolire  pentru  DN39  este:  Autostrada
Soarelui A2 – DN39 – Agigea – DN38 – Techirghiol – DJ393
Moșneni – DC5 – 23 August – DN39, tronson de aproximativ 25
de km, cu aproximativ 2 km mai lung față de drumul vechi. Cea
de-a doua variantă ocolitoare este: Autostrada Soarelui A2 –
Medgidia – DJ381 – Ciocârlia de Sus – DJ308 – Lanurile –
Mereni – DJ391 – Topraisar – DN38 – Amzacea – DJ392 –
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Pecineaga – DJ394 – Dulcești – 23 August, acestă variantă
având o distanță aproximativă de 54 de km fiind aproximativ
egală cu ruta de pe DN39 spre sudul litoralului.

Avarie  RAJA  pe  Șoseaua
Națională din orașul Ovidiu!
24 august 2018 12:39
Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  22  august
2018,  la  conducta  principală  de  alimentare  cu  apă  de  pe
Șoseaua Națională, din orașul Ovidiu, RAJA S.A a fost nevoită
să  întrerupă  furnizarea  apei  potabile,  în  intervalul  orar
12,00 – 14,00.
Sunt  afectati  de  lipsa  apei  consumatorii  de  pe  Șoseaua
Națională de la blocurile CD1,CD2,CD3 și CD4.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Avarie RAJA pe strada Marin
Ionescu  Dobrogeanu  din
Mangalia!
24 august 2018 12:39
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Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  22  august
2018, la nivelul conductei de alimentare cu apă de pe strada
Marin Ionescu Dobrogeanu, din municipiul Mangalia, RAJA S.A a
fost  nevoită  să  întrerupă  furnizarea  apei  potabile,  în
intervalul orar 11,00- 15,00.
Sunt afectati de lipsa apei consumatorii de pe strada Marin
Ionescu Dobrogeanu.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  a  oprit
furnizarea  apei  pe  strada
Mihail  Kogălniceanu  din
Constanța
24 august 2018 12:39
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Pentru remedierea avariei survenită la conducta de alimentare
cu apă, cu diametrul de 100 mm, de la intersecția străzilor
Cuza Vodă cu M. Kogălniceanu, din municipiul Constanța, RAJA
SA a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei pe str. Mihail
Kogălniceanu, pe tronsonul cuprins de bd. Ferdinand și str.
Ștefan cel Mare, în intervalul orar 10:00 – 13:00.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Avarie  RAJA  pe  strada  Ion
Borcea din Constanța
24 august 2018 12:39
 

Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  22  august
2018, la unul din branșamentele de pe strada Ion Borcea, din
municipiul Constanța, RAJA S.A a fost nevoită să întrerupă
furnizarea apei potabile, în intervalul orar 08,30 – 14,00.
Sunt afectati de lipsa apei consumatorii de pe strada Ion
Borcea, pe tronsonul cuprins de Bd. Mamaia și str. Unirii.
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
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posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Damen Mangalia face angajari!
Vezi ce meserii sunt cautate
24 august 2018 12:39
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Ziua Kung Fu, sărbătorită la
Mangalia!
24 august 2018 12:39

Sâmbătă  25.08.2017,  cu  ocazia  „Zilei  Mondiala  a  Kung-Fu”
(Kung-Fu  World  Day),  la  Mangalia,  pe  peluza  de  la  Casa
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Tineretului  (la  sensul  giratoriu),  se  vor  desfăşura
manifestările  ocazionate  de  această  zi  importantă  pentru
praticanţii de Kung-Fu.

În cadul demonstraţiei vor fi prezentate tehnici de bază din
Kung-Fu, din stilurile tradiţionale „Zha-Quan”, „Taiji-Quan”
şcoala „Yang”, „Qi-Kung” şcoala „Tao”, dar şi din şcolile
tradiţionale „Hu-Quan” (Şcoala Tigrului), „She-Quan” (Şcoala
Şarpelui) şi „Jian” (Şcoala Sabiei).

De  asemenea  vor  fi  prezentate  meciuri  sportive  şi
demonstrative:

-„Shuai Jiao” (Lupta Liberă, fără lovituri).

-„Erjie-Gun” (Bastonul cu 2 segmente).

-Demonstraţie de sabie „Jian”.

-Meciuri  sportive  la  probele:  „Tuishou”,  „Sanda  Light-
Fighting”, „Erjie-Gun Fight”, „Sanda Non-Contact”, „Sanda” şi
„Total-Contact Fighting”.

Au anunţat participarea sportivi din cluburile:

-C.S. „Marea Neagră” Constanţa, antrenor  Florin Iordănoaia.

-C.S.A. „Axiopolis Sport” Cernavodă, antrenor Mircea Stoian.

Programul demonstraţiei este următorul:

-16.00-16.15: Deschiderea oficială.

-16.15-16.35: Exerciţii de încălzire generală, specifică şi de
„Qi-Kung”.

-16.35-17.30: Prezentarea tehnicilor de bază, de luptă, din
stilurile tradiţionale:

-„Zha-Quan” (Boxul Umbrei).

-„Hu-Quan” (Şcoala Tigrului).



-„She-Quan” (Şcoala Şarpelui).

-Demonstraţie de luptă tradiţională între şarpe şi tigru.

-„Taiji-Quan” şcoala „Yang”.

-„Jian”, lupta cu sabia.

            -17.30-17.50: Prezentarea luptei sportive „Shuai
Jiao”. Şcoala căderilor, prezentarea tehnicilor de bază şi
meciuri sportive.

            -17.50-18.05: Lupta sportivă „Tuishou” (tehnica
„mîinilor lipicioase”). Meciuri între sportivi.

            -18.05-18.15: Luptă sportivă cu mîinile goale
„Sanda Light-Fighting”. Meciuri între sportivi.

            -18.15-18.30: Luptă sportivă cu bastonul cu două
segmente „Erjie-Gun”. Meciuri între sportivi.

            -18.30-18.40: Luptă sportivă cu mîinile goale
„Sanda Non-Contact”. Meciuri între sportivi.

-18.40-18.50: Luptă sportivă cu mîinile goale „Sanda”. Meciuri
între sportivi.

-18.50-19.00: Lupta sportivă „Total-Contact Fighting”. Meciuri
între sportivi.

-19.00: Festivitatea de închidere.

Demonstraţiile sînt conduse de către Shifu Florin Iordănoaia
centura neagră 6 Duan Kung-Fu.

Vă aşteptăm la demonstraţie!



Un cetățean iranian, oprit la
frontiera cu Bulgaria
24 august 2018 12:39
 

*  Poliţiştii  de  frontieră  din  cadrul  Gărzii  de  Coastă  au
depistat,  în  apropierea  frontierei  de  stat,  un  cetățean
iranian care a încercat să intre ilegal în România din R.
Bulgaria, pe jos, pe la frontiera „verde”.

* Persoana în cauză a fost predată autorităților de frontieră
bulgare, în vederea continuării cercetărilor.

 

 În data de 21.08.2018, în jurul orei 01.00, poliţiştii de
frontieră din cadrul Sectorului Poliției de Frontieră Negru
Vodă,  judeţul  Constanţa,  au  depistat  o  persoană  care  se
deplasa pe jos, dinspre frontiera cu Bulgaria spre interiorul
țării.

Deoarece persoana în cauză nu îşi justifica prezenţa în zonă,
aceasta a fost dusă la sediul Sectorului Poliției de Frontieră
pentru cercetări.

În cadrul verificărilor preliminare, polițiștii de frontieră
au stabilit că cel în cauză este un cetățean iranian, în
vârstă de 36 de ani. Acesta a declarat că a încercat să treacă
ilegal frontiera cu scopul de a ajunge într-un stat din vestul
Europei.

În  cauză,  poliţiştii  de  frontieră,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Judecătoria  Mangalia,  efectuează  cercetări  sub  aspectul
săvârşirii infracţiunii de trecere frauduloasă a frontierei de
stat.
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Totodată,  au  fost  întreprinse  demersurile  necesare  pentru
punerea în aplicare a acordului de readmisie româno-bulgar,
cetăţeanul iranian fiind predat autorităţilor bulgare, pentru
continuarea cercetărilor şi luarea măsurilor legale.

Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  S.A  a  fost
nevoită  să  întrerupă
furnizarea  apei  potabile  pe
Bulevardul  Mamaia  din
Constanţa
24 august 2018 12:39
 Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  21
august 2018, la conducta de alimentare cu apă, cu diametrul de
100 mm, de pe strada Ion Borcea, din municipiul Constanța,
RAJA S.A a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei potabile,
în intervalul orar 09,40 – 14,00.
Sunt afectati de lipsa apei consumatorii  de pe strada Ion
Borcea, pe tronsonul cuprins de Bulevardul Mamaia și str.
Unirii. 
Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.
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Peste  2.500  de  pacienți  au
ajuns  la  UPU  Constanța  în
minivacanța de Sf. Maria
24 august 2018 12:39
În intervalul 15-20.08.2018, la UPU au fost investigați 2502
pacienți. Dintre aceștia, au fost spitalizați 491. Cele mai
multe internări au fost făcute în secțiile Pediatrie (131),
Obstetrică  –  Ginecologie  (81)  și  Cardiologie  (37)  .  Din
totalul pacienților înregistrați la UPU în intervalul mai sus
menționat, cei mai mulți sunt minori ( 98 cu vârste cuprinse
între 0 și 1 an, 682 cu vârste cuprinse între 1 și 16 ani).
Majoritatea copiilor investigați de medicii din cadrul UPU
prezentau vărsături, dureri abdominale sau scaune diareice.
Din  cele  5  zile  la  care  facem  referință,  cele  mai  multe
prezentări  au  fost  înregistrate  în  perioada  16.08,  ora
08.00-17.08, ora 08.00. În aceste 24 de ore personalul medical
a investigat 520 de pacienți din care, 120, au fost internați.

603  candidați,  prezenți  la
proba  scrisă  de  Limba  și
literatura  română,  sesiunea
august-septembrie 2018
24 august 2018 12:39
 

Luni, 20 august a.c., 207 candidați au absentat, 1 candidat a
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fost  eliminat  (Centrul  de  examen  –  Liceul  Tehnologic  „D.
Leonida”), iar 603 au susținut proba scrisă la disciplina
Limba și literatura română în cele cinci centre de examen:
 Liceul Teoretic „G. Călinescu” Constanța
 Colegiul Comercial „Carol I” Constanța
 Liceul Tehnologic „Dimitrie Leonida” Constanța
 Liceul Teoretic „Decebal” Constanța
 Liceul Teoretic „Lucian Blaga” Constanța
Conform Calendarului examenului de bacalaureat, probele scrise
se vor desfășura în perioada 20-23 august 2018, astfel:
 21 august 2018, Limba și literatura maternă
  22  august  2018,  Proba  obligatorie  a  profilului
(Matematică/Istorie)
  23  august  2018,  Proba  la  alegere  a  profilului  și
specializării (Biologie, Chimie, Fizică, Filosofie, Geografie,
Logică etc. )
În  perioada  24-31  august  2018,  se  desfășoară  evaluarea
competențelor lingvistice de comunicare orală în limba română,
evaluarea  competențelor  digitale  și  evaluarea  competențelor
lingvistice într-o limbă de circulație internațională.
Sâmbătă,  1  septembrie,  până  la  ora  12.00,  se  vor  afișa
rezultatele  și,  în  aceeași  zi,  vor  putea  fi  depuse
contestațiile (orele 12.00-16.00), urmând ca joi, 6 septembrie
a.c., să fie făcute publice rezultatele finale.

Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  SA  a  fost
nevoită să sisteze furnizarea

https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-sisteze-furnizarea-de-apa-in-statiunea-mamaia/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-sisteze-furnizarea-de-apa-in-statiunea-mamaia/
https://editiadesud.ro/pentru-remedierea-unei-avarii-raja-sa-a-fost-nevoita-sa-sisteze-furnizarea-de-apa-in-statiunea-mamaia/


de apă în stațiunea Mamaia
24 august 2018 12:39

Astăzi,  20  august  2018,  s-a  produs  o  avarie  pe  conducta
principală de alimentare cu apă, cu diametrul de 500 mm, de pe
bulevardul  Mamaia,  în  zona  Restaurantului  „On  Plonge”  din
stațiunea Mamaia. Pentru a putea remedia avaria, din cauza
debitului  foarte  mare  de  apă,  RAJA  SA  a  fost  nevoită  să
sisteze  furnizarea  de  apă  într-un  perimetru  izolat,  în
intervalul orar 16:00-20:00. Astfel, echipele de intervenție
au  efectuat  manevrele  de  vane  și  au  limitat  sistarea
furnizării de apă către Hotelurile Doina, Meridian, Neptun și
Aurora,  dar  și  către  Aqua  Magic.  Restul  abonaților  din
stațiunea Mamaia vor avea apă cu presiuni reduse în acest
inteval.
Ne cerem scuze tuturor abonaților afectați, cărora le dăm
asigurări că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei într-un timp cât mai scurt.

Pentru  remedierea  unei
avarii,  RAJA  S.A  a  fost
nevoită  să  întrerupă
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furnizarea  apei  potabile  pe
străzile Unirii – Pescarilor
din Constanța
24 august 2018 12:39
 

Pentru  remedierea  unei  avarii  survenită  astăzi,  19  august
2018,  la  conducta  principală  de  alimentare  cu  apă,  cu
diametrul  de  300  mm,  de  pe  strada  Unirii,  din  municipiul
Constanța, RAJA S.A a fost nevoită să întrerupă furnizarea
apei potabile, în intervalul orar 09,45 – 14,00.
Sunt  afectati  de  lipsa  apei  consumatorii  din  perimetrul
delimitat de străzile: Unirii -Pescarilor – Ciprian Porumbescu
– Grozești.
Ne cerem scuze tuturor abonaților afectați de lipsa apei,
cărora le dăm asigurări că echipele RAJA fac tot posibilul
pentru remedierea avariei într-un timp cât mai scurt.

Pentru  remedierea  unei
avarii, RAJA este nevoită să
furnizeze  apă  cu  presiuni
scăzute în sudul litoralului
24 august 2018 12:39
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Pentru  remedierea  unei  avarii  survenite  astazi,  15  august
2018,  la  conducta  magistrala  care  alimenteaza  statiunile
situate  in  sudul  litoralului,  din  sursa  Tatlageac,  RAJA
Constanta este nevoita sa furnizeze apa cu presiuni scazute,
in intervalul orar 11,30-17,30. Intrucat debitul prin aceasta
conducta  este  foarte  mare,  echipele  de  interventie  sunt
obligate sa reduca presiunea apei, astfel incat sa efectueze
lucrarea  in  siguranta.  In  intervalul  orar  mentionat,
consumatorii din statiunile Cap Aurora, Venus si Jupiter vor
beneficia de apa cu presiuni scazute.
Ne cerem scuze tuturor consumatorilor afectati, pe care ii
asdiguram ca echipele RAJA Constanta fac tot posiblul pentru
remedierea avariei si pentru reluarea furnizarii de apa in
parametrii optimi.
In functie de evolutia lucrarilor, vom reveni cu amanunte.


